
Referat af bestyrelsesmøde 

Deltog D.4/10-2021, Gitte Kipper, Jørgen Vestbach, Heinrich Mathiasen, Dorthe Jensen, Sanne Loft & Stine Kam  
 
 

1) Status af mødet fra sidste gang: 
Vi er forsat på udkig efter nye springbrætter. Vi skal eventuelt i kontakt med en privat person, da mange 
laver disse slags springbrætter selv derhjemme.     
 
Vi er i kontakt med en låsesmed, og afventer et endeligt tilbud på udskiftning af alle låse samt nye nøgler. 
 
 
 
2) Igangværende og gennemførte arrangementer/opgaver: 
Der er ingen igangværende, eller for nylig i gennemførte arrangementer.  
  
 
 
3) Træner- og holdstatus: 
Vi har lige nu 9 hundefører på venteliste. 
 
Elin er desværre stoppet som instruktør i vores klub, vi har været glade for at have hende her i klubben, vi 
siger mange tak for denne gang. 
 
 
 
4) Indkommende forslag: 
TU er kommet med forslag til omorganisering af hvalpe- forsætter- og unghundehold, der blandt andet 
medfører, at unghundehold ændres fra helårshold til kursushold. Forslaget begrundes med, at ændringerne 
vil medføre mindre belastning af hvalpe- unghunde instruktørerne og samtidig forbedre mulighederne for 
placering af hundene på de rigtige hold såvel under som efter hvalpe-, forsætter- og unghundeforløbet. 
 
Forslaget er efterfølgende godkendt af bestyrelsen. 
 
 
 
5) Nye arrangementer: 
KU er i gang med at planlægge årets spor samt klubmesterskab, der er allerede sent en tilmeldingsmail ud 
til hundeførerne. Årets spor bliver afholdt d.6/11 og klubmesterskabet d.13/11. 
 
  
 
6) Økonomi: 
Alt ser forsat fornuftigt ud i forhold til økonomien. 
  
 
 
7) Andet? 
Bestyrelsesmødet bliver næste gang afholdt d.4/1-2022. 



Generalforsamling afholdes d.27/1-2022. 

 

Medlemmer af TU: 

Formand: Anne Dalsager 

Medlem: Dorthe Jensen 

Medlem: Charlotte Hjorth 

Medlem: Jette Jensen 

 

 

Medlemmer af KU:   

Formand: Anker Nyborg Nielsen 

Medlem: Nina Londono 

Medlem: Stine Kam  

Medlem: Jette Jensen 

 

 

    

 


